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Folketingets Miljø- og Planlægningsudvalg har i brev af 25. maj 2011 stillet 
følgende spørgsmål nr. 732 (alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).

Spørgsmål nr. 732 (alm. del)
Er ministeren bekendt med, at ingen vinduesproducenter i Danmark har 
Svanemærket, og hvad mener ministeren det skyldes?    

Svar
Jeg har ikke personligt fulgt med i udviklingen indenfor de enkelte 
produktområder i Svanen, men Miljøstyrelsen bekræfter, at ingen danske 
vinduesproducenter indtil nu har søgt om licens. Jeg kan i øvrigt oplyse, at 
der på nordisk plan er i alt 1 licens.

Vinduesproducenternes overvejelser om, hvordan de vil markedsføre deres 
produkter, er jeg ikke bekendt med.
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